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2010D18764 LIJST VAN VRAGEN – 27E VOORTGANGSRAPPORTAGE EN 
EINDEVALUATIE BETUWEROUTE 

1 
Daar waar u in de aanbiedingsbrief schrijft over 320 treinen per week in de 
eerste twee maanden van 2010, bedoelt u dan 320 treinen per richting, of 
in totaal? En telt u daarbij ook locomotieven zonder lading als treinen? Zo 
ja, hoeveel waren dit er? 

2 
Waarom duurt het zo lang (tot deze zomer) totdat de treinen van 
Amsterdam naar Duitsland via de boog bij Geldermalsen de Betuweroute 
op zullen gaan? 

3 
Heeft u contact met uw Duitse collega over het derde spoor in Duitsland? 
Zo ja, wat bespreekt u met hem? 

4 
Kan de Europese Unie een rol spelen in de kwestie van het derde spoor in 
Duitsland? Zo ja, welke? 

5 
Kunt u uiteenzetten welke juridische mogelijkheden en onmogelijkheden u 
ziet om routedwang toe te passen, om het hoofdspoornet verder te 
ontlasten en de bezettingsgraad op de Betuweroute te verhogen? 

6 
Waarom heeft u de verklaringen van conformiteit voor het A15-tracé en de 
Havenspoorlijn nog niet goedgekeurd? 

7 
Kan uit de nadere bestudering door ProRail van de bescherming tegen 
aanraken van de bovenleiding van de Betuweroute volgen dat de 
bescherming blijft zoals ze nu is? Moet ProRail de isolatoren van de 
bovenleiding niet gewoon aanpassen? 

8 
Wie bepaalt of de bescherming tegen aanraken van de bovenleiding van 
de Betuweroute al dan niet voldoet aan de nieuwste normen? Wie is er 
verantwoordelijk voor eventuele aanpassingen als dat niet zo blijkt te zijn 
en wie gaat die betalen? 

9 
Wanneer komt er meer duidelijkheid over de restpunten die Keyrail 
constateert met betrekking tot de verbetering van de beschikbaarheid van 
de Betuweroute voor toekomstig gebruik? Op basis van welke criteria (ten 
aanzien van nut en noodzaak) beslist Keyrail of deze restpunten opgelost 
moet worden? 

10 
Kunt u kwantificeren in welke mate de groei van het treinverkeer over de 
Betuweroute gehinderd wordt door niet optimaal functionerende 
tunneltechnische installaties (TTI’s)? 

11 
Kunt u uiteenzetten hoe de brandveiligheid op de Betuweroute gegaran-
deerd kan worden, terwijl de TTI’s nog veel storingen kennen? 
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12 
Wanneer moeten de TTI’s naar volle tevredenheid functioneren? 

13 
Wie is er verantwoordelijk voor problemen met de radiocommunicatie 
(GSM-R) en op wie kunnen de kosten worden verhaald voor de oplossing 
voor de verbindingsproblemen tussen locomotieven die vanuit Duitsland 
komen met het Nederlandse GSM-R net? Kunt u uw antwoord toelichten? 

14 
Functioneert GSM-R voor het overige goed op de Betuweroute? Zo nee, 
kunt u uiteenzetten welke andere problemen zich nog voordoen, of daar 
budgetoverschrijdingen uit volgen en wie daar verantwoordelijk voor is? 

15 
Wanneer is het plan van aanpak voor de problemen met betrekking tot 
ERTMS klaar? Zal de Kamer op de hoogte worden gesteld van de inhoud 
van het plan van aanpak? 

16 
Waarom laat u het aan Keyrail over om te beoordelen of het beter 
beveiligen van de sporen op het Centraal Uitwisselpunt voor Containers 
rendabel is; waarom schrijft u die betere beveiliging niet voor? 

17 
Is de problematiek in Valburg geen voorbode van grotere problemen bij 
de (verdere) invoering van ERTMS level-2? Moeten machinisten niet aan 
dit systeem gaan wennen? 

18 
Waar denkt u dekking te vinden voor de beschikking van € 15 miljoen ten 
behoeve van het saldo van mee- en tegenvallers? 

19 
Is er na de eindevaluatie geen enkele budgettaire mee- of tegenvaller 
meer te verwachten; zijn alle betalingen in het kader van het project 
Betuweroute dan afgerond? 

20 
Het evaluatierapport doet geen uitspraken over de mate waarin de 
Betuweroute bijdraagt aan de onderliggende beleidsdoelstellingen van 
het project, omdat het daarvoor nog te vroeg zou zijn (pag. 7 van de 
eindevaluatie). Is er op een later moment nog een evaluatie voorzien die 
hier wel aandacht aan zal besteden? Zo ja, wanneer zal die plaatsvinden? 

21 
Waarom wilt u de grootprojectstatus van de Betuweroute beëindigen 
terwijl het gebruik van de Betuweroute nog niet geheel naar wens 
verloopt en het project financieel ook nog niet geheel gedekt is? 

22 
Kunt u (in hoofdlijnen) uiteenzetten op welke wijze u laat onderzoeken in 
welke mate de Betuweroute voor modal shift zorgt? 

23 
Wat houdt het onderzoek in, op basis waarvan besloten wordt de 
exploitatie van de Betuweroute vanaf 1 september 2013 al dan niet aan te 
besteden? 
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24 
Welke voorwaarden hanteert u bij het besluit om de exploitatie van de 
Betuweroute vanaf 1 september 2013 al dan niet aan te besteden? 

25 
Wanneer moet er uiterlijk een besluit vallen over het al dan niet aanbe-
steden van de exploitatie van de Betuweroute om een volwaardige 
aanbesteding of gunning te kunnen realiseren per 1 september 2013? 

26 
Heeft de Raad van State al een uitspraak gedaan over de ingediende 
beroepen tegen het hogere grenswaardenbesluit van Gedeputeerde 
Staten van de provincie Zuid-Holland (zie pag. 5–6 van de voortgangsrap-
portage)? Zo ja, hoe zou, volgens u, daaraan gevolg moeten worden 
gegeven? 

27 
Kunt u uiteenzetten wat de prognoses zijn voor het aantal goederen-
treinen op de IJssellijn als de Betuweroute beter gaat lopen? 

28 
Hoe zorgt u ervoor dat het verkeer op de IJssellijn binnen de geluids-
normen blijft? Welke aanvullende maatregelen gaat u hiertoe nemen?
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